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Prezydent Skierniewic nazywa altanę koncertową w parku – bublem. Nic dziwnego, skoro
obiekt nadaje się jedynie do występów solistów, a co najwyżej duetów.

– Altana w miejskim parku jest w coraz gorszym stanie, pomazana, z dziurami, ale to pryszcz w
porównaniu z jej bezużytecznością. Zbudowano ją, żeby organizować koncerty, ale do tego się nie
nadaje, bo żadna orkiestra się w niej nie pomieści, nie mówiąc o zapleczu, którego nie ma. A już
nonsensem jest za każdym razem konieczność przywożenia i rozkładania brzydkiej sceny – słyszymy
u organizatorów występów w parkowej altanie z cyklu Śniadanie na Trawie.

Krzysztof Jażdżyk, prezydent Skierniewic nie ma wątpliwości – altana koncertowa to więcej niż
bubel.

Co dalej z parkową altaną? Czytaj w bieżącym (27.08) papierowym wydaniu GŁOSU oraz w
wydaniu elektronicznym – TU do kupienia.

https://skierniewice.eglos.pl/gazeta/1860
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